
Blijft u graag op de hoogte van het reilen en zeilen van N-VA Kortrijk en het harde werk van onze mandatarissen? 
Schrijf u nu in op onze nieuwsbrief via n-va.be/kortrijk en volg ons op sociale media.

N-VA Kortrijk in actie!

Schepen van Cultuur Axel Ronse 

tijdens een van zijn vele rondleidingen 

in de Onze-Lieve-Vrouwekerk.

@axelronse

Kelly met Monica en Analucia  
die beiden een K-doll schilderden.

@kellydetavernier

Met ons bestuur deelden we 

fietslichtjes uit aan schoolgaande 

jongeren. Veiligheid voor alles.

@nvakortrijk

Het bestuur van Jong N-VA 1302 bij 

de studententournee van nationaal 

voorzitter Bart De Wever ‘Over woke’.

@jongnva1302

Met de bestuursleden en leden bogen 

we ons over de eerste congresteksten 

en de ingediende amendementen.

@nvakortrijk

De omgeving rond het Casino-  en Conservatoriumplein ondergaat een groene metamorfose.

@nvakortrijk

Fijne lente!NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE
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N-VA Kortrijk werkt mee aan  
een mooiere en duurzamere stad

Voor N-VA Kortrijk is het een prioriteit om onze stad nog mooier én aantrekkelijker te maken. Denk maar aan de verlaging 
van de Leieboorden, de opwaardering van het historische centrum en de vernieuwing van het station. Al die veranderingen  
zetten onze stad op de kaart en maken haar gezelliger dan ooit tevoren. Met het ontharden en vergroenen van het Casino-  
en Conservatoriumplein zet het stadsbestuur die visie voort, creëert het extra zuurstof voor de binnenstad en maakt het de stad  
klimaatvriendelijker.

Pleinen vergroenen

Door de pleinen te vergroenen, creëren we extra publieke ruimte 
waar u kan genieten van de stad. Uw kinderen kunnen er spelen, 
uzelf kan er verpozen of een boek lezen en ondernemers krijgen  
de kans om meer gezelligheid te creëren rond hun terrassen.  
Met die ingrepen zetten we nieuwe sociale dynamieken in gang, 
waarvan iedereen de vruchten plukt. 

Aandacht voor de biodiversiteit

Door te ontharden en vergroenen zorgen we voor minder 
wateroverlast en voor koelte en schaduw tijdens de warme zomer-
maanden. In het ontwerp is er veel aandacht voor biodiversiteit. 
De planten- en bomensoorten worden gekozen omwille van hun 
hitte- en droogtebestendigheid. Op het Casinoplein komen 12 
nieuwe bomen, die doen denken aan de rijen platanen die tot 
1960 op dit plein stonden. In het Conservatoriumpark worden 25 
nieuwe bomen geplant. Die zullen in de zomer voor welgekomen 
schaduw zorgen.

Groeningelaan nog groener

Het is de bedoeling om de verharding in het gebied te ver- 
minderen en meer groene ruimte te creëren. Concreet omvat  
het plan voor het Groeningepark verschillende zones:

    een flexibele ruimte met speelgelegenheid en een gazon;
    een ontmoetingsplein met straatmeubilair voor sociale  

interactie;
    een gecultiveerde ruimte met een tuin voor kruiden en  

snijbloemen;
    een waterspel dat gerecupereerd hemelwater gebruikt;
    een natuureiland met veel groen en beplanting. 

Groeningelaan nog veiliger

Naast de vergroening wordt ook de mobiliteit aangepakt.  
We maken het er veiliger voor u. Want bij de plannen wordt  
rekening gehouden met voetgangers en fietsers. De toegang 
tot het park vanuit de Leeuw van Vlaanderenlaan wordt 
autovrij gemaakt. Dat levert geen enkel probleem op voor 
de bewoners van het woonzorgcentrum of voor leveringen, 
want er komt een nieuwe rijweg voor wagens. Die zal  
bereikbaar zijn via de Groeningelaan. 

Officiële opening

De werken verlopen vlot. Houd eind mei of begin juni vrij, 
want dan kan u komen naar de officiële opening van het 
park. Tot dan.

Een beeld van het nieuwe Conservatoriumpark.

Het Groeningepark

kortrijk@n-va.be



Quiz
Test uw kennis van onze mooie stad Kortrijk. U kan de antwoorden terugvinden in dit huis-aan-huisblad op pagina vijf. Maar laat u niet 
verleiden en probeer de antwoorden zeker eerst zelf te vinden. Dat maakt het veel plezanter.

1   Welk gebouw op de Grote Markt in Kortrijk werd gebouwd in de eerste helft van de 16de eeuw?
2   In welke eeuw werd de eerste Broeltoren gebouwd?
3   Hoe heet het jeugdhuis in Heule dat opent op zaterdag 6 mei?
4   Hoe noemen we de vernieuwing van het Casinoplein?
5   In welke deelgemeente opende recent het vernieuwde ontmoetingscentrum?
6   Wat is de naam van het museum in Kortrijk dat gewijd is aan de geschiedenis van vlas?

In elk huis-aan-huisblad zetten we een N-VA-lid in de  
kijker. In deze editie gaat de beurt naar Victor Pattyn.  
Hij is niet alleen ons nieuwste, maar ook ons jongste lid. 
Victor is geboren in Kortrijk en woont in deelgemeente 
Marke. Hij zit in zijn laatste jaar rechten aan de KU Leuven. 
Daarna wil Victor de master overheidsmanagement en  
-beleid volgen. Tijdens het blokken vond Victor gelukkig 
wat tijd om enkele vragen te beantwoorden.

Wat is jouw favoriete plaats in Kortrijk?
Victor: “Mijn favoriete plaats is de Grote Markt. Ik zie  
graag oude, historische gebouwen en daar kan je het Belfort, 
het stadhuis en de Sint-Maartenskerk zien. Een andere  
leuke plaats vind ik de verlaagde Leieboorden. Daar drink 
ik graag iets met zicht op de Broeltorens.”

Waarom ben je lid geworden van N-VA Kortrijk? 
Victor: “Omdat ik erg geïnteresseerd ben in politiek.  
Ik wil meer doen dan gaan stemmen. Ik wil effectief  
meehelpen om zaken te veranderen en te verbeteren,  
en om mijn mening te delen. De visie en ideologie van  
de N-VA sluiten zo goed als perfect aan bij die van mij.”

Heb je ambities in de politiek?
Victor: “Ik heb nog geen echte ambities of doelen uit- 
gestippeld. Dat is wat moeilijk om vooraf in te schatten. 
Als lid wil ik graag, waar ik kan, bijdragen aan een betere 
samenleving. Meedenken met anderen, ook al hebben  
die misschien een andere mening dan ik, is wat ik wil.  
Nu kan ik op een gezonde manier meegroeien in de  
politiek en misschien later een rol van betekenis spelen.  
Wie zal het zeggen.”

KENT U VICTOR 
PATTYN AL?

Wat doe je buiten het studeren om? 
Victor: “In mijn vrije tijd speel ik basketbal. Dat doe ik al 
bijna mijn hele leven bij de Kortrijk Spurs. Ik breng ook  
graag tijd door met vrienden of familie om bij te praten en 
veel te lachen. In de vakanties ga ik met veel plezier op reis.  
Ik ontdek graag nieuwe landen en omgevingen die mijn  
horizon verruimen.”

Waar moeten we in Kortrijk zeker eens halthouden? 
Victor: “Ik hou ervan om lekker te gaan eten, en natuurlijk 
ook in Kortrijk. Mijn favoriete restaurant is de Petit Paris. 
Van de uitbaters mogen ze van mij een standbeeld zetten op 
het Sint-Michielsplein.”

Wilt u ook deel uitmaken van een dynamische ploeg met  
een hart voor Kortrijk? Neem contact op met onze  
ledenverantwoordelijke voor een vrijblijvende babbel via  
ine.vandenbulcke@n-va.be. 
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Feestelijke opening OC Aalbeke
Op 25 maart openden we na twee jaar werkzaamheden feestelijk het nieuwe  
OC Aalbeke. In september vorig jaar opende de Sint-Corneliuskerk in Aalbeke opnieuw 
haar deuren. De kerk werd verrijkt met enkele nevenbestemmingen. Zo behoudt de 
kerk haar liturgische functie, maar krijgt ze er een prachtige buurtbibliotheek bij,  
vier muziekklassen voor het Conservatorium en een polyvalente zaal. Met de  
heropening van het OC hebben alle verenigingen hun plekje gevonden. Het OC is  
gerenoveerd en uitgebreid met een nieuwe vleugel ter vervanging van de kleine  
arbeidershuisjes. Achter de nieuwbouw wordt een extra groenzone gecreëerd als tuin 
voor het OC. Het ontwerp is verzorgd door het Urbain Architectencollectief.  

Schepen van Kerkfabrieken Kelly Detavernier is opgetogen: “De renovatiewerkzaam-
heden aan de kerk en het ontmoetingscentrum in Aalbeke zorgen voor een heropleving 
van beide locaties. De kerk is nu niet alleen een plek voor kerkelijke erediensten, maar ook 
voor educatieve en culturele activiteiten. Het ontmoetingscentrum is uitgebreid met een nieuwbouwvleugel  
en een groene zone, wat het nog aantrekkelijker maakt als ontmoetingsplaats voor de gemeenschap.”

Een sfeerbeeld van het nieuwe OC in Aalbeke

Iedereen aan het werk dankzij  
Vlaams Parlementslid Axel Ronse
Vlaams Parlementslid Axel Ronse vroeg cijfers op en die zijn duidelijk: er is nog veel potentieel 
om mensen met een leefloon te activeren. Daarom lanceert hij acht concrete voorstellen om 
de activering via het OCMW een extra boost te geven. Hij wil ook de samenwerking tussen de 
VDAB en het OCMW versterken. Alles start bij een verplichte inschrijving van alle leefloners bij 
het OCMW.

Axel Ronse: “Maar ook niet-beroepsactieven en uitkeringsgerechtigden moeten worden  
geactiveerd om de werkzaamheidsgraad op te krikken naar tachtig procent. In Vlaanderen  
ontvangen ongeveer 44.000 mensen een leefloon van het OCMW. Mensen die recht hebben  
op een leefloon moeten aantonen dat ze willen werken. Dat kan door zich in te schrijven bij  
de VDAB. Vandaag is nog geen 57 percent van de mensen die bij het OCMW zijn ingeschreven, 
aangemeld bij de VDAB. Dat aantal moet omhoog, bijvoorbeeld door een inschrijving bij de 
VDAB te verplichten.” 

N-VA-congres: 
beslis mee over het Vlaanderen van morgen 
Wilt u als N-VA-lid mee de inhoudelijke koers van onze partij 
bepalen voor de volgende jaren? Dat kan. Tijdens ons driedaagse 
ledencongres komen we met duizenden partijgenoten samen om 
te debatteren en te stemmen over de resoluties en de amende-
menten op de congrestekst.

De voorbije weken ging de congrescommissie al aan de slag met 
alle amendementen die de afdelingen bezorgen. Ook vanuit N-VA 
Kortrijk kwamen we aan een dertigtal amendementen. Eind april 
ontvangen alle leden de nieuwe ontwerpcongrestekst. Naast de 
aangepaste resoluties bevat die ook alle amendementen die niet 
goedgekeurd zijn door de congrescommissie. Het mooie is dat er 
tijdens het congres nog flink wat ruimte is voor debat. Uw stem 
telt. 

De finaal door de leden goedgekeurde congrestekst zal de  
inhoudelijke koers van de partij voor de volgende jaren bepalen. 

Benieuwd naar de andere voorstellen? Surf naar www.axelronse.be.

Meer info vindt u via n-va.be/congres2023

www.n-va.be/kortrijk
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Onze kinderen veilig op 
weg is prioriteit voor N-VA
Vernieuwd kruispunt

Moet uw kind ook dagelijks het kruispunt aan de Brugse Poort en  
Koningin Elisabethlaan met de N50 richting Guldensporencollege Kaai 
en Collegebrug oversteken? Goed nieuws dan. De verkeerssituatie is nu 
veel veiliger. Het kruispunt is compacter, waardoor de oversteekruimte 
kleiner is. De fiets- en voetpaden werden verhoogd en de oversteekruimte 
voor fietsers werd verkort, waardoor het veiliger oversteken is.

Antwoorden quiz
1. Stadhuis   2. Twaalfde   3. Stove   4. Casinopark    5. Aalbeke   6. Texture 

Bestuur N-VA Kortrijk deelt fietslichtjes uit

Fietst u met uw fietsverlichting aan? N-VA Kortrijk spoort u ertoe aan. Want wij blijven ons inzetten voor de veiligheid van  
de zwakke weggebruiker. Daarom deelden we in maart tweehonderd fietslichtjes uit aan de Collegebrug in Kortrijk. Met die actie 
wilden we de Kortrijkse fietsers er nogmaals attent op maken dat goede fietsverlichting gebruiken erg belangrijk is.

Volgens de Stichting Verkeerskunde rijdt een op de drie 
Vlaamse secundaire scholieren zonder goede fietsver-
lichting. N-VA Kortrijk wil de jongeren sensibiliseren 
om altijd hun fietsverlichting te gebruiken. Zo worden 
ze gezien en vermijden ze ongevallen of aanrijdingen.

“Fietsverlichting is cruciaal voor de veiligheid. We 
merken dat heel wat kinderen geen licht meer aansteken 
nu het wat minder donker is ’s ochtends. Maar zeker in 
miezerig weer blijft het belangrijk om goed verlicht te 
zijn. Voor ieders veiligheid”, stelt bestuurs- en gemeente-
raadslid Philippe Dejaegher.

N-VA Kortrijk deelt fietslichtjes uit voor ieders veiligheid.

Kelly Detavernier: “Uw kinderen  
kunnen nu veiliger naar school.”

Word lid
Bent u ons ontbrekende puzzel-
stuk? 
Maak deel uit van een dynami-
sche ploeg met een hart voor 
Kortrijk en Vlaanderen.

Ik wil graag lid worden, maar 
hoeveel kost dat?
Lid worden van de N-VA is heel 
eenvoudig. Sluit u vandaag nog 
aan. Voor amper 12,50 euro per 
jaar bent u al lid. Jonger dan 31 
jaar? Dan betaalt u maar 5 euro 
per jaar. Leden van hetzelfde  

gezin worden al lid voor 2,50 
euro per jaar.
 
Wat kan ik verwachten van mijn 
lidmaatschap?
Als lid van de N-VA blijft u  
niet alleen op de hoogte van  
het nationale reilen en zeilen  
van de partij, maar krijgt u ook 
de kans om mee te werken aan 
het Kortrijkse beleid. U komt  
in contact met onze lokale  
mandatarissen en bepaalt mee 
welke richting Kortrijk uitgaat.

Ik ben misschien toch nog wat te 
jong daarvoor.
Zeker niet. Bent u jonger dan  
31 jaar en geïnteresseerd in 
politiek? Word dan lid van Jong 
N-VA 1302. Werk samen met 
andere jongeren aan projecten  
en initiatieven die uw gemeen-
schap ten goede komen.

Ik ben overtuigd. Hoe word ik lid?
Fijn dat u lid wilt worden.  
U merkt dat er veel goede  
redenen voor zijn. Surf dus snel 
naar www.n-va.be/word-lid.

kortrijk@n-va.be
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Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.


